



Process Cleaning Solutions

Licensee/Licencié

is hereby awarded EcoLogo certification for product(s) and/or service(s) which comply with the EcoLogo standard.*

a obtenu la certification ÉcoLogo pour le(s) produit(s) et/ou service(s) répondants à la norme ÉcoLogo.*

Hardsurface Cleaners

CCD - 146/DCC - 146

Angela Griffiths | Executive Director/ Directeur Exécutif | The EcoLogo™ Program/ Le Programme ÉcoLogo™

October 4th, 2006

License Agreement Execution Date
Date d'entrée en vigueur du contrat de licence

SL 06026

License Agreement Number
Numéro du contrat de licence

This organization is licensed to display the EcoLogo on or in relation to products or services which have been certified by the EcoLogo Program. EcoLogo certification demonstrates this organization's commitment to offering products or services that meet the program's stringent environmental, quality and performance criteria.

*For a complete list of product(s) and/or service(s) certified to this company, please refer to ecologo.org.

Notre entreprise est autorisée à afficher L'ÉcoLogo sur des produits ou en rapport à des produits ou des services qui ont été certifiés dans le cadre du programme ÉcoLogo. La certification de L'ÉcoLogo illustre l'engagement de notre organisation à offrir des produits ou des services qui recourent les critères environnementaux, de qualité et de performance rigoureux du programme. *Pour obtenir la liste des produit(s) et/ou service(s) certifiés par cette entreprise, veuillez consulter le site Web ecologo.org.

Managed by/Géré par: **terrachoice**